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Bodrum Belediyesi, yeni Bodrum Devlet Hastanesi yolu olan 5904 
Sokakta asfaltlama çalışmalarını tamamladı.

BODRUM DEVLET HASTANESİNE BODRUM DEVLET HASTANESİNE 
ALTERNATİF YOLALTERNATİF YOL

Bodrum Belediyesi, ulaşım kon-
forunu artırmak amacıyla baş-

lattığı yeni hastane yolu asfaltlama 
çalışmalarını tamamlayarak trafiğe 
açtı. Bölge halkının uzun zamandır 
beklediği bu önemli adım, sağlık hiz-
metlerine erişimi kolaylaştırmakla 
kalmayacak, aynı zamanda bölge tra-
fiğinin akışını da daha düzenli hale 
getirecek.

Yeni Bodrum Devlet Hastanesi’nin 

açılmasıyla birlikte artan hasta ve am-
bulans trafiği bölgede trafik yoğunlu-
ğunun yaşanmasına neden oluyordu. 
Bunun önüne geçmek isteyen Bodrum 
Belediyesi Fen işleri Ekipleri devlet has-
tanesine çıkan alternatif yolda asfaltla-
ma çalışmalarını hızlandırarak sokağı 
trafiğe açtı.

Proje kapsamında yapılan çalışma-
lar ile Atatürk Caddesi trafiğinde rahat-
lama yaşanmasını sağlayacak.

6350 Ton Asfalt Serimi Yapıldı
Bodrum Belediyesi Fen İşleri Mü-

dürlüğü Denetim Görevlisi Ahmet Alpu 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada, “2023 
yılı bütümlü sıcak kaplama asfalt ça-
lışmaları kapsamında 5904 Sokağın 
minder tabaka asfalt serim çalışmala-
rını yapmaktayız. 5904 Sokakta yap-
mış olduğumuz çalışmalar kapsamında 
yaklaşık 6350 ton asfalt serimi yaptık” 
dedi. S|8

TEMİZ BİR BODRUM İÇİN 
DUYARLILIĞA DAVET

Çevre temizliği için çalışan Bod-
rum Belediyesi Temizlik İşleri Müdür-
lüğü ekipleri, gerçekleştirdikleri de-
netimlerde Bodrum Torba Liman’da 
çöp konteynerlerinin çevresinde çeşitli 
atıklar tespit etti.  

Bodrum genelinde devam eden 
temizlik çalışmaları sırasında 2 yeraltı 
2 yer üstü çöp konteynerinin bulun-
duğu Torba Limanı’nda yapılan dene-
timlerde çöplerin tamamının kontey-
nerlerin önüne bırakıldığı belirlendi. 
Bölgeyi ivedilikle temizleyen ekipler, 
konteynerlerin yerine yerlere atılan 
atıkların insan sağlığı açısından tehlike 
yarattığını ifade etti. S|10

BELEDİYEDEN GIDA BANKACILIĞI 
UYGULAMALARI

Bodrum Belediyesi, gıda israfının 
önlenmesine yönelik gerçekleştirdiği 
çalışmalar kapsamında Gıda Bankacılığı 
Sistemi Projesini hayata geçirdi.

Ocak 2022’de Bodrum Belediyesi ile 
Bodrum Sosyal Yardımlaşma Derneği 
arasında iş birliği protokolü imzalanarak 
başlayan Gıda Bankası Sistemi Projesi, 
Bodrum Belediyesi Mali Hizmetler Mü-
dürlüğü’nce hayata geçirildi. Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü Sosyal Hizmetler 
Birimi ekipleri, gıda israfını önlemek ve 
ihtiyaç sahibi kişilere ulaşabilmek adına 
Gıda Bankacılığı çalışmalarına ara ver-
meden devam ediyor. S|5
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BAŞKAN ARAS’TAN TURGUTREİS VE KARAOVA BAŞKAN ARAS’TAN TURGUTREİS VE KARAOVA 
ZİYARETİZİYARETİ

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, hafta sonu saha çalışması 

gerçekleştirirken Turgutreis ve Karao-
va pazar yerleri ile çevresinde esnaf ve 
vatandaşlarla istişarelerde bulundu.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, cumartesi günü sabahı Turgutreis 
Kapalı Pazar Yeri’ne giderek pazar esna-
fı ve vatandaşlarla bir araya geldi. Pazar 
yerlerinin çevresinde bulunan esnaflarla 
da görüşen Başkan Aras’a bölge muh-
tarları, başkan yardımcıları, meclis üye-
leri ve ilgili birim müdürleri eşlik etti.

Yol ve su ilgili süreçleri vatandaşlara 

detaylarıyla anlatan Başkan Aras, Bod-
rum’un temiz bir deniz geleceği için 
önemli bir hizmet olan kanalizasyon alt 
yapısı çalışmalarının bitmek üzere ol-
duğu bilgisini paylaştı.

Başkan Ahmet Aras, Bahçelievler 
Mahallesi ve Kadıkalesi’ne de giderek 
Bahçelievler Mahallesi'nde yapımı de-
vam eden spor ve yaşam alanı ile giyim 
pazarı bölgesinde Bodrum Belediyesi 
tarafından açılan otoparkı da ziyaret etti.

Turgutreis Güzelleştirme ve Koru-
ma Derneği'nde ise dernek üyeleriyle 
fikir alışverişinde bulunun Başkan Aras, 

Bodrum Belediyesi Tarımsal Hiz-
metler Müdürlüğü tarafından 

düzenlenen Garaova Gençlik ve Tarım 
Kampı katılımcıları, Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras’ı makamında zi-
yaret etti. 

2023 yılı 4’üncü Dönem Gençlik 
ve Tarım Kampının son gününde Bod-
rum’daki tarihi ve turistik yerleri gezen 
öğrenciler, Belediye Başkanı Ahmet 
Aras’ı makamında ziyaret etti. Kampa 
nereden katıldıklarını ve kamp süre-
cinde yaşadıklarını anlatan katılımcılar, 
Bodrum Belediyesi’ne ve Başkan Ah-
met Aras’a teşekkür etti. 

“Gençler, yerel halk ile bütünle-
şerek bölgeyi tanıyor”

Gençlerin bir haftalık süreçte ya-
şadıklarını, fikir ve önerilerini dinleyen 
Başkan Ahmet Aras, Gençlik ve Tarım 
Kampı projesinin çok önemli olduğu-

TARIM KAMPI ÖĞRENCİLERİNDEN BAŞKAN ARAS’A ZİYARET
nun altını çizerken şunları söyledi:

“Hem Türkiye’nin her yerinden hem 
de çeşitli üniversitelerden gelen katı-
lımcılar, buradaki yerel halk ile bütünle-
şiyorlar, bölgeyi tanıyorlar. İsmail Hakkı 
Tonguç Tarım Okulumuz Köy Enstitüle-
rinin bir benzeri. Anadolu’nun her yerin-
den gelen arkadaşlar, burada kaynaşıyor 
ve ortaya da güzel bir ortam çıkıyor. Bu 
projenin hayata geçmesinde emeği olan 
herkese teşekkür ediyorum.” 

450 Öğrenciye Bodrum’un Fark-
lı Yüzü Tanıtıldı

2021 Temmuz ayında ilki gerçekle-
şen Garaova Gençlik ve Tarım Kampına 
bugüne kadar Türkiye’nin farklı üniversi-
telerinde öğrenim gören ve mezun olan 
450 öğrenci katıldı. 

Bodrum Belediye Başkan Yardım-
cısı Tayfun Yılmaz, bölgenin tarımsal 
faaliyetleri başta olmak üzere tarihi ve 

Turgutreis İş Merkezi ve Meydan Projesi 
alanında denetimler yaptı. Akyarlar Ma-
hallesi genelinde yürütülen çalışmalarda 
ve Kemer Mevkii’nde de tespitlerde bu-
lunarak sorunların çözümü için ilgili ku-
rum ve kuruluş temsilcileriyle görüştü.

Başkan Ahmet Aras, Akyarlar sahili 
ve liman bölgesinde de vatandaşlarla 
bir araya geldi.

Karaovalılarla Buluştu
Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 

Aras, pazar günü ise bölge muhtarları, 
başkan yardımcıları ve ilgili birim mü-

dürleriyle birlikte Karaova Kapalı Pazar 
Yerini ziyaret etti. Esnaf ve vatandaş-
larla sohbet ederek taleplere yönelik 
projeler ve gerçekleşen çalışmalardan 
bahsetti.

Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü’nde 
başkan yardımcıları, ilgili birim mü-
dürleri ve bölge muhtarlarıyla buluşan 
Başkan Aras, Karaova genelinde ta-
mamlanan, devam eden ve yapımına 
başlanacak projelerle ilgili fikir alışveri-
şinde bulundu.

turistik öneme sahip bölgeleri gezilerek 
Bodrum’un farklı yönünü gençlere ak-
tardıklarını belirtti.

Gençler Lavanta Yağı Üretimine 
Katıldı 

Geçtiğimiz günlerde hasadı yapılan 
lavantaların distilasyon merkezinde la-
vanta yağı üretimini de deneyimleyen 
gençlere, uygulamalı ve teorik eğitimle-

rin sonunda sertifikalarını Başkan Yar-
dımcısı Tayfun Yılmaz teslim etti. 

Eğitimi Ziraat Mühendisleri ve 
Akademisyenler Veriyor

Bodrum Belediyesi’nin tarımsal kal-
kınma hamlesi kapsamında tarım ve 
üretimin önemine dikkat çekmek ve 
gençlerde farkındalık yaratmak ama-
cıyla başlatılan kampta sürdürülebilir 
tarım, tıbbi ve aromatik bitkiler, tohum-
culuk, arıcılık, örtü altı yetiştiriciliği, 
temel gıda güvenliği ve hijyeni, temel 
bitki koruma gibi pek çok konuda ziraat 
mühendisleri ve akademisyenler tara-
fından eğitim veriliyor. 

Her döneminde yoğun başvuru ta-
lebinin olduğu Gençlik ve Tarım Kam-
pında kurulan tek kişilik çadırlarda ba-
rınma, sabah kahvaltısı, öğlen ve akşam 
yemeği ile diğer ihtiyaçlar, Bodrum Be-
lediyesi tarafından karşılanıyor.
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BAŞKAN ARAS’TAN SAZKÖY VE SU HATTI BAŞKAN ARAS’TAN SAZKÖY VE SU HATTI 
PATLAMALARI AÇIKLAMASIPATLAMALARI AÇIKLAMASI

Bodrum Belediye Başkanı Ah-
met Aras, Ağustos Ayı Beledi-

ye Meclisinin gündem maddelerinden 
olan Sazköy Mahallesinde Ekotu-
rizm/Kırsal Turizm Tesis Alanı Amaçlı 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı ile 
ilgili alınan karar hakkında kamuoyu-
nu bilgilendirmek için basın toplantısı 
düzenledi.

Bodrum Belediyesi İmar ve Şehirci-
lik Müdürlüğünde gerçekleşen toplan-
tıya Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, Başkan Yardımcısı İlknur Ülküm 
Seferoğlu ile Meclis Üyesi Dursun Gök-
tepe ve basın mensupları katıldı.

“Karar, hukuka ve mevzuata uy-
gundur”

“Sazköy Mahallesi, Kızılören Mev-
kii, 118 ada, 25, 30, 31 ve 32 parsel nu-

marasında kayıtlı taşınmazlara ilişkin 
Ekoturizm/Kırsal Turizm Tesis Alanı 
Amaçlı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar 
Planı teklifine ilişkin alınan, İmar ve 
Bayındırlık Komisyonu’nun 26.07.2023 
tarih ve 2023/12 sayılı raporu” ile ilgili 
alınan karar için açıklamalarda bulunan 
Başkan Ahmet Aras, kararın hukuka ve 
mevzuata uygun olduğunu ifade eder-
ken her zaman eşit, adaletli, şeffaf ve 
hesap verilebilir bir yönetim sergiledik-
lerinin altını çizdi. Yapılan işlemin etik 
dışı, gayri yasalmış gibi yansıtılmasının 
üzüntü verdiğini belirten Başkan Aras, 
2018 yılından itibaren Orman Bakanlı-
ğı’ndan ve ilgili diğer kurum ve kuru-
luşlardan gelen olumlu görüş yazılarını 
da tek tek okuyarak, “Bahse konu yerde 
ekoturizm plan çalışması yapılmasında 

sakınca görülmemektedir. Bölge orman 
sınırları içinde değildir. Orman sınırları 
içinde olan bir alan ekoturizme konu 
edilemez” dedi.

“Orası verimli sulak tarım arazi-
si değil”

Bakanlıkların, DSİ’nin, Büyükşehir 
Belediyesi’nin ve ilgili diğer kurumların 
görüşlerini aldıkları kararları detaylı bir 
şekilde basın mensuplarıyla paylaşan 
Başkan Aras, “Orası verimli bir sulak ta-
rım arazisi değil. Tarım ve orman alanı 
diyenler doğru bilgi vermiyor. Planlama 
süreci henüz bitmedi. Ortada bir proje 
yok. Aldığımız kararlarda bir hata varsa 
itiraz edilebilir. Kararları açık ve şeffaf 
bir biçimde kamuoyuna gösteriyoruz. 
Kararlarda herhangi bir görüş ya da ta-
raf göz önünde bulundurmuyoruz. Bu-

rada kabul oyu veren meclis üyesi arka-
daşlarımız hakkında yapılan söylemler 
son derece üzücüdür. Ben hiçbir meclis 
üyemiz hakkında kötü söz söyletmem.” 
şeklinde ifadelerde bulundu.

“Eko turizm ve agro turizmi 
destekliyoruz”

Başkan Ahmet Aras son sözlerinde 
ise eko turizm ve agro turizmi destek-
lediklerini belirtirken, “Eko turizm ve 
agro turizm günümüzde çok önemli. 
Tarımla turizmin buluşmasını destek-
liyoruz. Bahse konu edilen kararın Ak-
belen konusuyla hiç alakası yok” diye 
konuştu.

Başkan Aras, Su Patlakları ile İl-
gili Mahkemeye Başvurdu

Bodrumda yaşanan su patlakları ile 
ilgili de konuşan Başkan Ahmet Aras, 
son olarak Bitez-Ortakent yolu Ali Kelle 
Ormanı bölgesinde yaşanan ve yara-
lanmaya sebep olan isale hattı patla-
masının bir kez daha endişe verdiğini 
dile getirdi. İlgili bölgede tutanak tutul-
duğunu ayrıca hukuki süreci başlattık-
larını belirten Başkan Aras, “Sulh Hukuk 
Mahkemesine başvuruda bulundum. 
Konunun sorumlusunun tespitini iste-
dim. CTP borular Bodrum’un yapısına 
uygun değil. Basınca dayanıklı değil” 
ifadelerinde bulundu.

Bodrum’un birçok mahallesinde 
karşılaşılan durumun insan hayatını ve 
kent ekonomisini etkilediğini de sözle-
rine ekleyen Başkan Aras, “Bodrum’da 
yaşamanın bedelini vatandaş canıyla 
ödememeli. Bunu kabul edemem. So-
rumluluk bende olmamasına rağmen 
bunun hesabını veremem” diyerek su 
kaybının aynı zamanda bir kamusal za-
rar olduğunu da sözlerine ekledi.

Başkan Aras açıklamalarının ardın-
dan gazetecilerin sorularını yanıtladı. 



Bodrum Belediyesi Veteriner 
İşleri Müdürlüğü tarafından 

sahipsiz hayvanların yaşamlarını sağ-
lıklı ve kaliteli sürdürebilmeleri için 
çalışmalar yürütülüyor.

Veteriner İşleri Müdürlüğü ekipleri 
sahipsiz ve yaralı hayvanların bakım 
ve sağlık taramalarını üstlenmesinin 
yanı sıra, kısırlaştırma programları, iç/
dış parazit uygulamaları ve çipleme 
yapıyor.

13 veteriner hekim, 8 veteriner 
teknikeri ve 17 saha personeli ile Bod-
rum’daki sokak hayvanlarına 7/24 hiz-
met veren Veteriner İşleri Müdürlüğü, 
tam donanımlı petbulance ve gezici 
sağlık aracı ile de sokakta hasta oldu-
ğu bildirilen sokak hayvanlarına sağlık 
kontrolleri yapıyor.

Gezici Veteriner Ekibinden çip-
leme ve aşılama

Veteriner İşleri Müdürlüğü tarafın-
dan mahalle muhtarları ve hayvan-
sever vatandaşlarla iş birliğinde 56 
mahallede çipleme, iç/dış parazit uy-
gulaması başlatıldı. Yapılacak olan ça-
lışmalar kapsamında 06 Temmuz’dan 
bu yana Gezici Sağlık Aracı ile şimdiye 
kadar 14 mahallede sağlık uygulaması 
gerçekleştirildi.

558 Sahipsiz Sokak Hayvanına 
Sağlık Hizmeti

256 kedi ve 187 köpek olmak üzere 
toplamda 443 sahipsiz sokak hayvanı-
na mikroçip takılarak işaretlendi. 290 
kedi ve 196 köpeğe kuduz aşısı uygu-

laması yapılırken 422 iç parazit ve 376 
dış parazit ilacı uygulandı. 335 kedi 
223 köpek olmak üzere toplamda 558 
sahipsiz sokak hayvanına sağlık hiz-
meti verildi. 19 Aralık’a kadar 56 ma-
hallede uygulamalar devam edecek.

Ekipler, bugüne kadar 256 kedi, 187 
köpek olmak üzere toplamda 443 sa-
hipsiz sokak hayvanına mikroçip taktı. 
290 kedi ve 196 köpeğe kuduz aşısı 
uygulaması yaptı.

335 kedi 223 köpek olmak üzere 
toplamda 558 sahipsiz sokak hayva-
nına sağlık hizmeti veren ekipler, 19 
Aralık’a kadar tüm mahallelerde uygu-
lamalarını sürdürecek.

Kısırlaştırma Programı Devam 
Ediyor

Bodrum Belediyesi tarafından çip-
leme, kuduz aşısı ve iç/dış parazit uy-
gulaması yanında kısırlaştırılmamış 
sokak hayvanları için online randevu 
sistemiyle kısırlaştırma uygulaması da 
yapılıyor. 

Sokak hayvanlarının kısırlaştırma 
programına alınmasını talep eden va-
tandaşlar https://www.bodrum.bel.tr/
duyuru.php?id=8309/Veteriner_Isle-
ri_Md_Online_Randevu_Sistemi ad-
resinden detaylı bilgi alarak randevu 
oluşturabilir.

Sokak Hayvanları İçin Otoma-
tik Suluk

Bodrum Belediyesi Veteriner İşleri 
Müdürlüğü, hava sıcaklıklarının artış 
göstermesiyle birlikte sokak hayvan-
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VETERİNER İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ HİZMETLERİVETERİNER İŞLERİ MÜDÜRLÜĞÜ HİZMETLERİ

larının su ihtiyacını 
karşılamak üzere 
Bodrum’un mahal-
lelerinde belediye 
tarafından takılan 
sulukların kontrol ve bakımlarını yapa-
rak ihtiyaç olduğu tespit edilen yerlere 
Bodrum Kent Konseyi ve gönüllülerle 
iş birliğinde otomatik sulukları yerleş-
tiriyor.

Öğrencilerden Sokak Hayvan-
larına Ziyaret

Bodrum’da yaz okulu eğitimi gören 
80 öğrenci, Bodrum Belediyesi Torba 
Sokak Hayvanları Geçici Bakımevi ve 
Rehabilitasyon Merkezi’nde bulunan 
dostlarını ziyaret etti.

Yangında Kurtarılan Kaplum-
bağalar Tedavi Ediliyor

Müskebi Mahallesi Ali Kelle Orma-
nında makilik ve otluk alan yangını 
sırasında, tatilciler tarafından bulunan 
kaplumbağalar, Bodrum Belediyesi 
Veteriner İşleri Müdürlüğü ekiplerin-
ce teslim alınarak Bodrum Belediyesi 
Torba Sokak Hayvanları Geçici Bakı-
mevi'ne götürüldü. Kaplumbağalar 
müdürlük veterinerleri tarafından te-
davi altına alındı. Kaplumbağalar, te-
davilerinin tamamlanmasının ardından 
doğal yaşam alanlarına bırakılacak.

Belediye bakımevinde yabani 
hayvanların tedavisi

Bodrum Konacık Mahallesi’nde 
bir aile tarafından bulunan maymun 
ve Ortakent Mahallesi Deniz Sokak’ta 

yaralı bir 
halde bulunup vatandaşlar tarafından 
Torba Geçici Hayvan Bakımevi yetkili-
lerine teslim edilen bukalemun tedavi 
altına alındı.

Yaralı olan bukalemunun tedavisi 
devam ederken beslenmesi ve sahip-
lendirilmesi yasalar gereği yasak olan 
maymun, Bodrum Belediyesi Torba 
Geçici Hayvan Bakımevi veteriner he-
kimlerince genel fiziki muayenesi ya-
pıldıktan sonra Doğa Koruma ve Milli 
Parklar Müdürlüğü görevlilerine teslim 
edildi. Yetkililer tarafından bu hafta 
barınağa getirilen martı, kumru yavru-
su, şahin ve kaplumbağanın da tedavi-
sinin devam ettiği belirtildi.

Sağlık kontrolleri tamamlanan 
hayvanlar, muayene ve tedavilerinin 
ardından Milas Doğa Koruma ve Milli 
Parklar Şefliğine teslim edilecek.

Satın Alma Sahiplen!
Bodrum Belediyesi geçici bakımev-

lerinde yaşamını sürdüren farklı ırk ve 
yaşlardaki sahipsiz canlara yuva olmak 
isteyenler, www.bodrum.bel.tr adre-
sinden ilanları takip edebilir. Ayrıca 
belediyenin “444 00 48” Çağrı Mer-
kezi numarasından Veteriner İşleri Mü-
dürlüğüne bağlanarak konu hakkında 
detaylı bilgi alabilir ve  veterinerlik@
bodrum.bel.tr adresinden mail yoluyla 
müdürlüğe ulaşabilir.
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BELEDİYEDEN GIDA BANKACILIĞI UYGULAMALARIBELEDİYEDEN GIDA BANKACILIĞI UYGULAMALARI
Bodrum Belediyesi, gıda israfının 

önlenmesine yönelik gerçek-
leştirdiği çalışmalar kapsamında Gıda 
Bankacılığı Sistemi Projesini hayata 
geçirdi.

Ocak 2022’de Bodrum Belediyesi 
ile Bodrum Sosyal Yardımlaşma Der-
neği arasında iş birliği protokolü imza-
lanarak başlayan Gıda Bankası Sistemi 
Projesi, Bodrum Belediyesi Mali Hiz-
metler Müdürlüğü’nce hayata geçirildi. 
Kültür ve Sosyal İşler Müdürlüğü Sosyal 
Hizmetler Birimi ekipleri, gıda israfını 
önlemek ve ihtiyaç sahibi kişilere ula-
şabilmek adına Gıda Bankacılığı çalış-
malarına ara vermeden devam ediyor.

Gıda Bankacılığına yapılan ba-
ğışlarda önemli vergi avantajı

Gıda Bankacılığı kapsamında faali-
yet gösteren Bodrum Sosyal Yardım-
laşa Derneği’ne bağışlanan gıda, yaka-

cak, temizlik ve giyecek malzemelerinin 
maliyetlerinin tamamı Gelir Vergisi, Ku-
rumlar Vergisi ve Katma Değer Vergi-
sinden indirim konusu yapılabilirken bu 
da bağışçılara önemli bir vergi avantajı 
sağlıyor.

6 ayda bin 750 haneye gıda 
desteği

Bodrum Belediyesi, Gıda Bankacılı-
ğı kapsamında 2023 yılının ilk 6 ayında 
13 mahallede, toplam bin 750 haneye 
gıda desteğinde bulundu. Ekipler, ba-
ğış takiplerini, kabul ve onaylarını bele-
diyenin “Fazla Gıda Portalı” üzerinden 
yapıyor. Sağlık bakımından sakıncası 
olmayan, son tüketim tarihleri geç-
memiş, paketleme ya da etiket hatası 
sebebiyle satılamayan ürünler alındık-
tan sonra uygun bir şekilde paketleme 
yapılıp Herodot Kültür Merkez’indeki 
soğuk hava depolarında muhafaza edi-

liyor. Sosyal Hizmetler Birimi ekipleri, 
düşük gelirli ailelerin tespiti için ev zi-
yaretleri ve gelir tespiti görüşmelerin-
den sonra belirlenen aileler deşifre edil-
meden ürünler dağıtılıyor.

AHBAP Derneği ile yapılan görüş-
meler sonucu alınan bin adet gıda ko-
lisi, 300’er adet kırtasiye ve gıda çeki 
gibi önemli bağışlar, ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırıldı. Ayrıca bir hayırsever tarafın-
dan geçtiğimiz günlerde derneğe 280 
gıda kolisi teslim edildi.

Kış aylarında üreticilerin elinde ka-
lan ve satamadığı iki ton mandalina 
Bodrum Belediyesi Tarımsal Hizmetler 
Müdürlüğü tarafından satın alınarak  ih-
tiyaç sahiplerine dağıtıldı.

Gıda Bankacılığı kapsamında alınan 
yardım ve bağışlar deprem bölgesinde 
bulunan ihtiyaç sahiplerine de ulaştırıl-
dı.

Başkan Aras Gıda Bankacılığı-
nın önemine vurgu yaptı

Günümüz sorunlarından biri olan 
gıda israfının ele alınması gereken bir 
konu olduğuna hem çevresel hem eko-
nomik kalkınma hem de sosyal daya-
nışma açısından Gıda Bankacılığının 
önemine değinen Bodrum Belediye 
Başkanı Ahmet Aras şunları söyledi:

“İsrafın önlenmesi, sosyal dayanış-
mayı artırmak ve ihtiyacı olan vatan-
daşlarımıza ulaşabilmek amacıyla Gıda 
Bankacılığı Sistemi Projesini Bodrum 
Belediyesi olarak gerçekleştirdik. Ta-
lep edilen ürün teminini hızlı bir şekilde 
sağlamak ve vatandaşların ihtiyaçla-
rını karşılamak adına Gıda Bankacılığı 
bizim için önem arz etmektedir. Gıda 
Bankacılığı, ekip arkadaşlarımın özverili 
çalışmasıyla devam edecektir.”

S|1
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BİTEZ SOKAKLARI MAVİ VE BEYAZA BÜRÜNÜYOR BİTEZ SOKAKLARI MAVİ VE BEYAZA BÜRÜNÜYOR 

Bodrum’un simgesi haline gelen 
mavi ve beyaz, Bodrum Beledi-

yesi tarafından kent mimarisine uygun 
olarak yaygın hale getiriliyor. Tüm ma-
hallelerde iş programına göre yapılma-
sı planlanan boyama çalışmaları kap-
samında Bitez’de evler beyaza, kapı ve 
pencere söveleri maviye boyanıyor.

Bodrum’un özgün dokusuna ait 
olan beyaz badanalı evleri ile mavi kapı 
ve pencerelerin kentte yaygınlaşma-
sı amacıyla gerçekleştirilen çalışmalar 
kapsamında Bodrum Belediyesi Destek 
Hizmetleri Müdürlüğü tarafından Bitez 
Mahallesinde çalışma başlatıldı.

Bitez Köyiçi Mevkiinden başlayan ça-
lışmalar, mülk sahiplerinden alınan izin 
sonrası gerçekleştirilirken diğer sokak 
ve caddelerde devam ediyor.

Yaz başında başlayan çalışmalar 
kapsamında toplamda 19 ev ve iş yerinin 
dış cephesi beyaza boyanırken kapı ve 
pencere söveleri de maviye boyandı. 

Çalışmalar kapsamında son olarak 
Bitez Mandalin Caddesi’nde çalışmala-
rını tamamlayan ekipler, belirlenen plan 
doğrultusunda boyama çalışmalarına 
devam edecek.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, belediyenin yapmış olduğu çalış-
maları değerlendirirken, “Bodrum’un 
özgün mimarisini ve dokusunu koru-
mak adına gerçekleştirdiğimiz çalışma-
lar kapsamında görsel bir adım olarak 
dış cephe çalışması gerçekleştiriyoruz. 
Ekiplerimiz, çalışmaya ilk olarak Bitez 
Mahallemizden başladı. Diğer mahal-
lelerde de çalışmalara devam etmeyi 
planlıyoruz.” dedi. 

(Akvaryum Koyu) iç ve dışı ada ile Ada-
boğazı Burnu, Çelebi Adası, Haremtan 
Koyu ve Karaada Yassı Ada, Karaada 
Fener Burnu, Karaada Yarlı Koy’da bu-
lunan Türk Bayraklarını yeniledi.

Belediye ekipleri, önümüzdeki günler-
de Kargıcak Koyu, Kargı Adası, Orak Ada-
sı, Pabuç Burnu, Kissebükü Koyu, Çatal 
Ada, Çiftlik Eşek Adası, Kızılburun, Sarnıçlı 
Koy, Mazı Köpek Taşları ile diğer tespit 
edilen koy ve adalarda da belirli bir plan 
dahilinde çalışmalarına devam edecek. 

ADA VE KOYLARA TÜRK BAYRAĞI
Bodrum Belediyesi ekipleri, yak-

laşan 30 Ağustos Zafer Bayramı 
ve Cumhuriyetin ilanının 100. yılı et-
kinlikleri kapsamında, koy ve adalarda 
Türk bayrağı çalışması başlattı.

Bodrum açıklarında bulunan ada-
lar ile eşsiz güzellikteki koylara bayrak 
direkleri dikerek Türk Bayrakları asan 
ekipler, çalışmalarına ilk olarak Yassı 
Ada’da başladı.  

14 Ağustos Pazartesi günü başlayan 
çalışmalarla şu ana kadar Adaboğazı 



Bodrum Belediyesi Özel Bodrum 
Konacık Anaokulu öğrencileri, 

yaz okulu programı dahilinde haftanın 
iki günü yüzme eğitimi aldı.

Bodrum Belediyesi Özel Bodrum 
Konacık Anaokulu’nun “Yaz Okulu 
Programı” kapsamında Bodrum Yüzme 
İhtisas Kulübü tarafından öğrencilere 
Bodrum Kale Koleji Mesleki ve Teknik 
Lisesi havuzunda yüzme eğitimi verildi. 
Bodrum Yüzme İhtisas Kulübü ile yapı-
lan iş birliği neticesinde kulübün antre-
nörlerince verilen yüzme eğitimlerinde 
çocuklar, iki grup halinde temel yüzme 
eğitimi aldı.

2022-2023 Eğitim Öğretim Yılı-
nın sonlanmasıyla birlikte başlayan ve 
öğrencilerin yoğun geçen bir öğretim 
yılının ardından eğlenerek zaman ge-
çirmelerini, düzenli bir biçimde spor 
yapmalarını, sanatla iç içe olmalarını 
amaçlayan yaz okulunda farklı fiziksel, 
sosyal, sanatsal beceriler kazanmaları, 
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zengin öğrenme ortamlarında ilgi ve 
yeteneklerini keşfetmeleri de sağlamak 
üzere programlar düzenlendi.

Arkadaşlık duygularını geliştirerek 
yeni dostluklar kazanmalarını, takım 
çalışması alışkanlığı kazanarak birlik-
te üretmenin keyfini yaşamalarını, za-
manlarını planlamayı öğrenmelerini, 
beslenme alışkanlıklarını düzenlemele-
rini ve paylaşım bilinçlerini artırmalarını 
sağlamayı hedefleyen program kapsa-
mında düzenlenen yüzme derslerinde 
çocukların fiziksel ve ruhsal hazır bulu-
nuşlukları da göz önüne alındı.

Yaz döneminde ilk kez uygulanan 
yüzme eğitimlerinde öğrencilere suyu, 
havuzu sevdirebilme, suya güvenli şe-
kilde girip çıkabilme, suyun üzerinde 
kalabilme, nefes kuralları, yüzü suya 
sokma (Yıldız Hareketi), serbest ve sır-
tın temel teknikleri, su içinde ayak ve 
kol hareketi yapabilme teknikleri ka-
zandırılmak hedeflendi.

YAZ OKULUNDA YÜZME ÖĞRENDİLERYAZ OKULUNDA YÜZME ÖĞRENDİLER

Bodrum Belediyesi, Yükseköğ-
retim Kurumları Sınavı (YKS) 

sonrasında üniversite tercihi yapacak 
adaylara yönelik “Ücretsiz Tercih Da-
nışmanlığı” hizmeti sundu.

Bodrum Belediyesi, eğitim ve öğ-
retim destekleri kapsamında üniversite 
tercih dönemine giren adaylara danış-

manlık hizmeti verdi. Gençlerin hayalleri 
ve mesleki hedeflerine yönelik destek 
sağlamak amacıyla alanında uzman kişi-
lerce gençlere tercih sürecinde rehberlik 
hizmeti sağlandı.

Üniversite tercih danışmanlığı hiz-
meti, 27 Temmuz-8 Ağustos 2023 tarih-
leri arasında Bodrum Belediyesi Hero-

BELEDİYEDEN ÜNİVERSİTE ADAYLARINA TERCİH DESTEĞİ
dot Kültür Merkezi ile Turgutreis Şevket 
Sabancı Kültür ve Sanat Merkezi'nde 
hafta içi her gün 09.00-17.00 saatleri 
arasında gerçekleştirildi.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
“Belediye olarak gençlerimizin eğitim ha-
yatlarına destek olmaktan büyük mutluluk 
duyuyoruz. Üniversite tercihi, gençlerimi-

zin geleceğini şekillendiren önemli adım-
lardan bir tanesi. Bu dönemde onların 
yanında olarak doğru ve bilinçli tercihler 
yapmalarına yardımcı olmak istiyoruz. Uz-
manlarımızla birlikte öğrencilerimize en iyi 
şekilde danışmanlık yaptık. Eğitime ve öğ-
rencilerimize verdiğimiz desteği artırarak 
sürdüreceğiz.” dedi.
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Bodrum Belediyesi yol yapım 
çalışmaları kapsamında kentin 

birçok bölgesinde iyileştirme ve ge-
nişletme çalışması gerçekleştiriyor. 

Bodrum Belediyesi’nin sorumlu-
luk alanına giren cadde ve sokaklarda 
gerçekleştirilen çalışmalar kapsamında 
eski ve yıpranmış yollar, modern asfalt 
teknolojisiyle yenilenerek uzun ömürlü 
hale getiriliyor. Ayrıca, yaya güvenliğini 
artırmak amacıyla kaldırımların bakım 
ve onarım faaliyetleri de devam edi-
yor. Yaya yollarının engelli vatandaşla-
rın da rahatlıkla kullanabileceği şekilde 
düzenlenmesine ve kent estetiğiyle 
uyumlu hale getirilmesine özen göste-
riliyor.

43.887 Ton Asfalt
2023 yılı ocak ayı itibariyle gerçek-

leştirilen çalışmalar kapsamında top-
lam 43.887 ton asfalt serimi yapıldı.

Kent genelinde Gündoğan Mahallesi 
Onbaşı Dede Sokak, Küçükbük Mahal-
lesi Farilya Caddesi ve Yamaç Sokak; 
Gündoğan Mahallesi Şehit Uğur Öztop 
Caddesi, 6884 Caddesi,  Atatürk (Fa-
rilya) Caddesi, Aşık Veysel Caddesi; 
Gümbet Mahallesi İsmet İnönü Caddesi, 
Turgutreis Caddesi; Konacık Mahallesi 
İsmet Paşa ve Çırkan Caddeleri, Bitez 
Mahallesi Kanuni Sultan Süleyman ile 
Kavaklı Sarnıç Caddesi; Gümbet Mahal-
lesi Ayaz Caddesi ve Erguvan Sokak ile 
Adnan Menderes Caddesi; Yahşi Mahal-

lesi Hortma Caddesi ayrıca Küçükbük 
Mahallesi Fevzi Çakmak Paşa Caddesi 
ile Gölköy Mahallesi Atatürk Caddesi; 
Akyarlar Mahallesi Şükrü Çürük Sokak, 
4360 Sokak’ta da asfaltlama çalışması 
tamamlandı.  

Torba Mahallesi Çalışmaları
Ekipler, Torba Mahallesi’ndeki çalış-

malar kapsamında Mustafa Kemal Ata-
türk, İnönü ve Cevdet Göktepe Caddesi 
ile Fatma Girik, Beste, 3011, Keyif, Her-
cai, Hayal, Sadun Boro, Huzur, Özgür-
lük, Mutlu 1, Bedri Koraman, 13 Haziran, 
Ayçiçek ve 3026 Sokak’ta asfalt serim 
faaliyetlerini tamamladı.

Beton Yol Yapımı
Belediye Fen İşleri ekipleri, kent 

genelinde beton yol yapım çalışmala-
rını da sürdürürken Bahçelievler 7233 
Sokak, Peksimet 5520 Sokak, Akyarlar 
Mahallesi 4402 ve 4354 Sokak ve Top 
Tepesi Caddesi yol beton döküm çalış-
malarını tamamladı. 

Kadastral Yol Açma ve Düzen-
leme 

Kadastral yol açma ve düzenleme 
çalışmaları kapsamında Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri, Mazı Mahallesi Ambar 
önü ile Gölbaşı Mahallesi Uzunkır Mev-
kii, Karaova Bölgesi Yeniköy Mahallesi, 
Sazköy Mahallesi Yarengölü Mevkii ile 
Gölbaşı Mahallesi Sığırağılı Mevkiinde, 
kadastral yol açım ve stabilize yol dü-
zenleme çalışmalarını bitirdi.

Bodrum Belediyesi, yeni Bod-
rum Devlet Hastanesi yolu olan 

5904 Sokakta asfaltlama çalışmalarını 
tamamladı.

Bodrum Belediyesi, ulaşım konfo-
runu artırmak amacıyla başlattığı yeni 
hastane yolu asfaltlama çalışmalarını 
tamamlayarak trafiğe açtı. Bölge halkı-
nın uzun zamandır beklediği bu önemli 
adım, sağlık hizmetlerine erişimi kolay-
laştırmakla kalmayacak, aynı zamanda 
bölge trafiğinin akışını da daha düzenli 

hale getirecek.
Yeni Bodrum Devlet Hastanesi’nin 

açılmasıyla birlikte artan hasta ve am-
bulans trafiği bölgede trafik yoğunlu-
ğunun yaşanmasına neden oluyordu. 
Bunun önüne geçmek isteyen Bodrum 
Belediyesi Fen işleri Ekipleri devlet has-
tanesine çıkan alternatif yolda asfaltla-
ma çalışmalarını hızlandırarak sokağı 
trafiğe açtı.

Proje kapsamında yapılan çalışma-
lar ile Atatürk Caddesi trafiğinde rahat-

lama yaşanmasını sağlayacak.
6350 Ton Asfalt Serimi Yapıldı
Bodrum Belediyesi Fen İşleri Mü-

dürlüğü Denetim Görevlisi Ahmet Alpu 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada, “2023 
yılı bütümlü sıcak kaplama asfalt ça-
lışmaları kapsamında 5904 Sokağın 
minder tabaka asfalt serim çalışmala-
rını yapmaktayız. 5904 Sokakta yap-
mış olduğumuz çalışmalar kapsamında 
yaklaşık 6350 ton asfalt serimi yaptık” 
dedi.

Bu yayın
Bodrum Belediyesi

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü
tarafından hazırlanmaktadır.

Bodrum Belediyesi’nin
aylık bültenidir.

Sayı: 

Basıldığı Yer:

İletişim:
Bodrum Belediyesi

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler
Müdürlüğü

basin@bodrum.bel.tr

0 (252) 316 77 18

Halikarnas

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet 
Aras, bu çalışmayla yeni Bodrum Dev-
let Hastanesi ulaşımına önemli bir katkı 
sunduklarını ifade ederken şunları söy-
ledi:

“5904 Sokakta yapmış olduğumuz 
asfaltlama çalışmasının bitmesiyle ana 
arterdeki trafik yoğunluğu bir nebze 
de olsa azalacak diye düşünüyoruz. 
Gerek ambulanslarımızın gerekse va-
tandaşlarımızın Bodrum Devlet Hasta-
nesi’ne ulaşımını kolaylaştıracak olan 
sokak, acil durumlarda hastaneye ula-
şımı rahatlatacak. Trafik yoğunluğu 
bakımından ağır yük taşıyan Bodrum 
-Turgutreis Karayolunun trafik yükü ha-
fifleyecek.”

BODRUM BELEDİYESİ'NDEN BODRUM BELEDİYESİ'NDEN 
TRAFİĞİ RAHATLATACAK ÇALIŞMATRAFİĞİ RAHATLATACAK ÇALIŞMA
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Bodrum Belediyesi Halkla İliş-
kiler Müdürlüğü’ne bağlı Saha 

Çözüm Ekipleri, Bodrum’un her ma-
hallesinde belirli bir program dahilin-
de ziyaretlerde bulunuyor.

Saha çözüm ekipleri son bir ayda 
rutin ziyaretleri yanında belediye kap-
samındaki çalışmaların planlamalarında 
da bölge halkını ziyaret ederek bilgilen-
dirmeler yapıyor. 

Son olarak ekipler tarafından Göl-
köy ve Torba Mahallelerinde yapılacak 
olan asfaltlama çalışması için 205 va-
tandaşla görüşüldü. Çalışma bilgilen-
dirmesi sonrası vatandaşlardan alınan 
talep ve şikayetler de ilgili müdürlük-
lere yönlendirildi. Bunun yanında su 
kesintisi mağduriyeti yaşayan Akyarlar 
Mahallesindeki 81 vatandaşla da görüş-
me yapılarak su desteği hakkında bilgi-
lendirme yapıldı.

Yangın Sonrası Ziyaret
Bodrum’da 20 Temmuz- 20 Ağustos 

tarihleri arasında çeşitli sebeplerden ev 
ve iş yerinde çıkan yangın sonrası Saha 
ve Koordinasyon Ekipleri vatandaşlara 
ziyarette bulundu. 

SAHA ÇÖZÜM EKİPLERİ BODRUM’UN HER YERİNDESAHA ÇÖZÜM EKİPLERİ BODRUM’UN HER YERİNDE

Ekiplerden 1 Ayda 728 Vatandaş 
Ziyareti

Saha Çözüm Ekibi, 20 Temmuz- 18 
Ağustos tarihleri arasında 728 vatan-
daşla görüşme sağladı.

Hoş Geldin Bebek
Hoş Geldin Bebek Projesi kapsa-

mında 1 ayda 133 aileye ziyaret ger-
çekleşirken temel bebek ihtiyaçlarının 
içerisinde olduğu bir set hediye edildi.



Çevre temizliği için çalışan Bod-
rum Belediyesi Temizlik İşleri 

Müdürlüğü ekipleri, gerçekleştirdik-
leri denetimlerde Bodrum Torba Li-
man’da çöp konteynerlerinin çevre-
sinde çeşitli atıklar tespit etti.  

Bodrum genelinde devam eden 
temizlik çalışmaları sırasında 2 yeraltı 2 
yer üstü çöp konteynerinin bulunduğu 
Torba Limanı’nda yapılan denetimler-
de çöplerin tamamının konteynerlerin 
önüne bırakıldığı belirlendi. Bölgeyi 
ivedilikle temizleyen ekipler, kontey-
nerlerin yerine yerlere atılan atıkların 
insan sağlığı açısından tehlike yarattı-
ğını ifade etti.

Temizlik İşleri Müdürlüğü yetkilileri, 
kentin temiz ve bakımlı görünmesini 
sağlamak için atık toplama günlerine 
riayet edilmesi ve çöplerin konteyner 
dışına atılmaması uyarısında bulunur-
ken vatandaşları çevre duyarlılığına 
davet etti.

Temiz bir Bodrum için yaz sıcakları-
na rağmen işlerini aksatmamaya özen 
gösteren Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekiplerinin görevlerini hızlı ve rahat 
yapabilmesi için Bodrum’da yaşayan 
vatandaşların da çevre kurallarına 
uymasının gerekliliğine vurgu yapan 
yetkililer, duyarlı vatandaşların ortak 
çalışmalarıyla temiz bir çevre yaratıla-
bileceğinin altını çizdi.

Ekipler, gün boyunca gerçekleştir-
dikleri denetim temizlik çalışmaların-
da Bodrum’un her mahallesinde yol 
kenarlarında, kamusal alanlarda çeşitli 
atıklarla karşılaşıyor. Yaz aylarında 
karşılaşılan yüksek nüfusun da etki-
siyle atık sorununun artış göstermesi 
de müdürlük çalışanlarının görevlerini 
zora sokuyor.

“Böyle görüntüler Bodrum’a 
yakışmıyor”

Hem karada hem de denizde 
yapılan temizlik çalışmaları özveri ile 
devam ederken bu tip görüntülerin 
Bodrum’a yakışmadığı ve sıcak hava-
larla beraber sağlığa zararlı durumların 
meydana geleceğini belirten Bodrum 
Belediye Başkanı Ahmet Aras, “Bod-
rum’un temiz kalması için elimizden 
gelen çabayı gösterilirken bazı vatan-

daşlarımızın konteyner dışına attıkları 
çöpler, belediye ekiplerimizin işini 
yapmasını zorlaştırıyor. Bu tür durum-
lar personel iş gücü ve zaman kaybına 
da sebebiyet veriyor. Hem çevreye 
hem de Bodrum’un kent yapısına zarar 
veren bu durumlara sebebiyet verenle-
ri özenli davranmaya davet ediyorum.” 
şeklinde konuştu.

Çalışmalar hız kesmeden de-
vam ediyor

Temizlik İşleri Müdürlüğü ekip-
lerinin Bodrum genelindeki yıkama, 
süpürme, mıntıka, poşetleme, çöp 
toplama çalışmalarının yanında; işlet-
me önleri, sahiller, yürüyüş yollarının 
temizliği ile çöp konteynerlerinin 
giydirme değişimi ve boşaltılması gibi 
çalışmalar kesintisiz devam ediyor.

“Atık Toplama ve Ayrıştırma 
Günlerin”de atıklar toplanıyor

Bodrum Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğü, “Atık Toplama ve Ayrıştır-
ma Günleri” takvimine göre mahalle-
lerden haftanın bir günü bahçe atığı, 
eski eşyalar, plastik-metal- kâğıt ve 
cam atıkları topluyor. Atıkların 1 gece 
önce çıkarılması gerekirken atık yağla-
rın “Atık Getirme Merkezi”ne getirilme-
si isteniyor.

Atık toplama günleri ile ilgili detaylı 
bilgi almak isteyenler, 0 (252) 363 94 
00 numaralı “Alo Atık Hattı”nı araya-
bilirler.
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TEMİZ BİR BODRUM İÇİN DUYARLILIĞA DAVETTEMİZ BİR BODRUM İÇİN DUYARLILIĞA DAVET

YANGINA ERKEN MÜDAHALE

Bodrum’da yol kenarından baş-
layan yangın, belediye görevli-

lerince söndürüldü.
Bodrum Belediyesi Park ve Bahçe-

ler Müdürlüğü’nde görevli personeller, 
yol kenarında çıkan yangını fark etti. 
Personeller tarafından yangın büyü-
meden kontrol altına alınarak söndü-
rüldü.

Sulama aracı ile Bodrum’dan Tur-
gutreis istikametine doğru giden be-
lediye personeli, Yahşi Kavşağı yakın-
larında yol kenarında başlayan yangını 
fark etti. Bölgeye yönelen ekip, otluk 

alandan başlayarak makilik alana sıç-
rayan yangına hemen müdahale etti. 
Yangın, ağaçlık alana sıçramadan va-
tandaşların da desteği ile söndürülür-
ken soğutma çalışması da gerçekleşti-
rildi.

112 Acil Çağrı Merkezine yapılan 
ihbar sonrası bölgeye gelen Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Bodrum İtfaiye 
Grup Amirliği ekipleri gerekli incele-
meleri yaparak tutanak tuttu. Yangının 
bir araçtan atılan sigara izmariti nede-
niyle başladığı düşünülüyor.

S|1



BELEDİYEDEN DENİZ DİBİ TEMİZLİĞİ ÇALIŞMALARI
Bodrum Belediye Başkanlığı Te-

mizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
temiz bir bodrum temiz bir gelecek 
için rutin çalışmalarının yanında deniz 
dibi temizliklerini gerçekleştiriyor.

Bodrum Belediyesi tarafından “De-
nize En Çok Mavi Yakışır” sloganıyla 
başlatılan Deniz Dibi Temizliği Kam-
panyası 9. yılında Bodrum’un çeşitli 
koy, liman ve sahillerinde gerçekleştiril-
meye devam ediyor.

Bodrum Belediyesi Destek Hiz-
metleri ile Temizlik İşleri Müdürlüğü 
organizasyonunda gönüllü dalış ekibi 
ile gerçekleştirilen Deniz Dibi Temizlik 
Kampanyasının ilki bu yıl Türkbükü Ko-
yunda başladı.

6 günde bin 417 kilogram atık 
toplandı

19 Temmuz’da başlatılan temizlik 
kampanyasında Türkbükü, Gündoğan, 
Yalıkavak, Gümüşlük, Küçükbük, Tur-
gutreis mahallelerinde çalışmalar ger-
çekleştirilirken 6 mahallede toplam bin 
417 kilogram atık toplandı. Gerçekleşti-
rilen temizlik kampanyasında İnsansız 
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BİN 651 TON SU TAKVİYESİ
Bodrum Belediyesi tarafından 

rutin temizlik çalışmaları ya-
nında sıcak havalar sebebiyle yaban 
hayvanlarının yaşam alanlarına su tak-
viyesi yapılıyor.

Bodrum Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğünün gerçekleştirdiği çalış-
malar kapsamında Bodrum’a bağ-
lı mahallelerde bulunan göletlere su 
takviyesi yapılarak yaşam kaynaklarına 
katkıda bulunuluyor. Kuruyan göletle-
rin tespit edilmesinden sonra Destek 
Hizmetler Müdürlüğüne ait su tanker-
leriyle yapılan su takviyelerinden civar-
da yaşamını sürdüren ve hayvancılıkla 
ilgilenen halkın büyükbaş hayvanları da 
faydalanıyor. 

Temizlik İşleri Müdürlüğü çalışma-
ları kapsamında 1 Mayıs- 25 Temmuz 
tarihleri arasında toplam bin 651 ton su 
basımı gerçekleştirilirken bölgedeki 10 
gölete 120 tonun üzerinde su basıldı. 
Bodrum ve Milas’ta geçtiğimiz günler-
de meydana gelen yangınlarda da yan-
gın söndürme ekiplerine destek veren 
ekipler, 84 ton su basımı ile yangınların 
söndürülmesine katkı sundu.

Ekipler Rutin Görevlerine De-
vam Ediyor

Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
rutin çalışmaları kapsamında yıkama, 
süpürme, mıntıka ve poşetleme ça-
lışması ile bölgede bulunan kurum ve 
kuruluşların talepleri doğrultusunda 
binalarda temizlik çalışması da gerçek-

leştiriyor. Ayrıca ekipler, halk pazarları-
nın kurulduğu yerlerde yıkama işlem-
lerini ve yıpranmış çöp kovalarındaki 
giydirmelerin değişimini de belirli ara-
lıklarla yapıyor.

Yaz sezonu yoğunluğunun da olma-
sıyla birlikte Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ekipleri, esnaf önleri, yürüyüş yolları 
ile sahillerde de temizlik çalışmasına 
önem veriyor. Sabah 5.00’te çöp topla-
ma işlemine başlayan ekipler, tüm ma-
hallelerde 14.30’a kadar çöp toplama 
işlemi yaparken gece vardiyasında da 
denetlemeler ve çöp konteyneri boşalt-
ma işlemlerini sürdürüyor.

Çöp toplama işlemleri yanı sıra ger-
çekleştirilen çalışmalar kapsamında 
atık toplama saatlerinde de bahçe ve 
ev eşyası atıklarını toplama işlemi sür-
dürülüyor. Gelen taleplere de anında 
müdahale etmek için çaba harcayan 
müdürlük, toplam 426 (22’si geçici işçi) 
personeli ile gelen ihbarları da ivedilikle 
değerlendirmeye alıyor.

Temizlik İşleri Müdürlüğü yetkilileri, 
daha temiz bir Bodrum için vatandaşla-
rı duyarlı olmaya davet ederken görün-
tü kirliliği yaratmamak, çalışanlara ko-
laylık sağlamak, kentin temiz ve bakımlı 
görünmesini sağlamak için atık topla-
ma günlerine riayet edilmesi ve çöple-
rin konteyner yanlarına boşaltılmaması 
konusunda dikkat edilmesi uyarısında 
bulunuyor.

Deniz Yüzeyi Temizleme Aracı ile deniz 
yüzeyi temizliği de yapıldı.

Turgutreis Günbatımı Plajı’nda ya-
pılan deniz dibi temizliğine katılan 
Başkan Aras, denizden çıkan atıkların 
sadece deniz kenarından veya tekne-
lerden atılmadığını, dere yataklarına 
atılan atıkların da yağmurlar sonrası 
denize ulaştığını belirterek dere yatak-
larının korunması ve gelişi güzel atık 
atılmaması gerektiğini vurguladı.

Deniz dibinden cam ve metal şişe-
ler, plastik, tahta ile metal atıklar, ba-
lıkçı ağları, olta, çapa, araç lastiklerinin 
yanında cep telefonu, güneş gözlüğü, 
şemsiye, sandalye gibi dikkat çeken 
atıklar çıkarıldı.

Çalışmalar sonunda farkındalık ya-
ratması için kıyıda bir süre sergilenen 
malzemeler, ekipler tarafından ayrıştı-
rılarak Bodrum Belediyesi 1. Sınıf Atık 
Getirme Merkezi’ne götürüldü.

2023 yılı deniz dibi temizlik çalış-
malarının Bodrum’un 10 ayrı koyunda 
gerçekleştirilmesi planlanıyor.



Bodrum Belediyesi İklim Deği-
şikliği ve Sıfır Atık Müdürlü-

ğü tarafından Garaova Tarım Park’ta 
FrontAg Nexus Projesinin tanıtım top-
lantısı gerçekleşti.

Avrupa Birliği Araştırma ve İno-
vasyon Programı çerçevesi HORIZON 
2020 kapsamında desteklenen ve fi-
nanse edilen PRIMA Hibe Programı-
na başvuruda bulunulurken liderliğini 
Münih Üniversitesi’nin yaptığı, İtalya ile 
5 Akdeniz ülkesinin yer aldığı ve 10 or-
takla desteklenen FrontAg Nexus Pro-
jesi tanıtım toplantısı düzenlendi.

Toplantıda FrontAg Nexus Projesi 
hakkında katılımcılara detaylı bilgiler 
verilirken Bodrum’da bu kapsamda ya-
pılacak olan çalışmalardan bahsedildi.

Garaova Tarım Parkı İsmail Hak-
kı Tonguç Dersliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Bodrum Ziraat Odası Başka-
nı Mehmet Melengeç, Pınarlıbelen Muh-
tarı Abdullah Başol, Çiftlik Muhtarı Halil 
Köse, Kızılağaç Muhtarı Mehmet Karaca 
yanı sıra Bodrum Belediyesi İklim De-
ğişikliği ve Sıfır Atık Müdür Vekili Nilay 
Karamustafaoğlu, Sürdürülebilir Enerji 
ve İklim Eylem Planı (SECAP) gönüllü 
danışmanı Dr. Zeynep Yöntem, Bodrum 
Belediyesi Tarımsal Hizmetler Müdürü 
Mehmet Ali Bahar, Tarım Park’ta eğitim 
gören öğrenciler ve vatandaşlar katıldı.

Bodrum Belediyesi İklim Değişikliği 
ve Sıfır Atık Müdür Vekili Nilay Kara-
mustafaoğlu, yaptığı açıklamada pro-
jeden kısaca bahsederek şu bilgileri 
verdi:

“36 ay boyunca öncü tarım tek-
niklerinin bölgemizde sosyoekonomik 
etkileri araştırılacak ve Bodrum’da pi-
lot eğitici tesisler kuracağız. Bu tesis-
lerde tüm paydaşlarımız, çiftçilerimiz, 
Bodrum Ziraat Odası, tarım koopera-
tiflerimiz, bu işlerle uğraşmak isteyen 
çiftçilerimizle beraber bu sistemleri 
değerlendireceğiz ve bölgemizde kul-
lanılabilirliği yaygınlaştırılması üzerine 
birlikte karar vereceğiz.”

Dr. Zeynep Yöntem’in de iklim de-
ğişikliği hakkında bilgi verdiği toplantı 
soru cevap bölümüyle sona erdi.

GARAOVADA FRONTAG NEXUS PROJESİ TANITIMI
Eylül 202312 Halikarnas
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KADINLARIN

SAYFASI

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü, Bodrum 

Turgutreis’te 2013 yılından bu yana 
faaliyetlerine devam eden Begonvil 
Kadın Kooperatifini ziyaret etti.

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürü Şenay Yılmaz ve 
ekibi, Şevket Sabancı Kültür ve Sanat 
Merkezi içerisinde faaliyet gösteren Be-
gonvil Kadın Kooperatifini ziyaret etti. 
Begonvil Kadın Kooperatifi Yönetim 
Kurulu Üyesi Funda Pekdemir Akçalı, 
faaliyetlerinden bahsederek yapmış ol-
dukları çalışmaları dokuma atölyesinde 
gösterdi.

Ziyarette kadın emeğinin değerlen-

dirilmesi üzerine neler yapılabileceği-
ne dair fikir alışverişinde bulunulurken 
Begonvil Kadın Kooperatifinde kadın 
istihdamının artırılmasına yönelik giri-
şimlerde bulunulması görüşüldü.

Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürü 
Yılmaz, kadın kooperatiflerine verdiği 
önemden bahsederek kadın koopera-
tiflerinin sayısının ve niteliğinin çoğal-
tılmasına yönelik çeşitli çalışmaların 
gerçekleştirileceğinin bilgisini verdi.

Kadınların daha eşitlikçi olanaklara 
sahip olabilmeleri için bizzat kadınlar ta-
rafından başlatılacak girişimler ve lider-
likler ve sürdürülebilir ekonomik güçlen-
me, toplantının en önemli çıktısı oldu.

BODRUM KADINLARI GÜÇLENİYOR, BODRUM GÜÇLENİYOR!BODRUM KADINLARI GÜÇLENİYOR, BODRUM GÜÇLENİYOR!

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü saha ça-

lışmalarına devam ediyor.
Bodrum Belediyesi Akçaalan Çok 

Amaçlı Salonunda kadınlarla birlikte 
‘’Şiddet Farkındalığı ve Şiddetle Müca-
delede Hukuki Destek Süreçleri’’ konu-
lu atölye çalışması gerçekleştirildi.

Kadın hakları konusunda bilgi-
lendirme yapıldı

Atölye çalışmasında, şiddetin ne 
olduğuna ve şiddetle karşılaşıldığın-
da neler yapılabileceğine ilişkin temel 
bilgiler verildi. Bodrum Belediyesi Ka-
dın ve Aile Hizmetleri Müdürü Şenay 
Yılmaz, belediyenin kadınlara yönelik 

hizmetleri ile kadın hakları konusunda 
açıklamalarda bulundu.

Atölyede, şiddet farkındalığı konu-
su Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlü-
ğü Toplumsal Cinsiyet Eşitlik Bürosu 
Sorumlusu Fethiye Kızak tarafından 
detaylandırıldı. Bodrum Belediyesi Ka-
dın Danışma Merkezinde görev yapan 
Avukat Gözde Çakıroğlu ise şiddetin 
hukuki boyutu ve şiddetle mücade-
lede hukuki destek mekanizmaları 
ile ilgili paylaşımda bulundu. Atölye 
sonunda kadınlara, hijyen ve tanıtım 
çantası verildi.

Mahallelerde dayanışma ve 
güçlenme çalışmaları sürecek

Bodrum Belediyesi Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü, eşitliğin ya-
şamın her alanında etkili bir biçimde 
uygulanması, kadınların ve ayrımcılığa 
uğrayan grupların güçlendirilmesi için 
“ŞİDDETSİZ BİR HAYAT MÜMKÜN!’’ 
diyerek mahallelerdeki çalışmalarına 
ağustos ayı boyunca devam edecek.

Saha çalışmalarının kadınlara hak 
temelli hizmet verebilmek ve bilinçlen-
melerine destek olmak adına uzun so-
luklu yapılması amaçlanırken bir son-
raki çalışma, Mumcular’da planlanıyor.

444 31 63 numaralı telefondan 
7/24 Kadın Danışma Merkezine ulaşı-
labilir.

ŞİDDETSİZ BİR HAYAT MÜMKÜN!ŞİDDETSİZ BİR HAYAT MÜMKÜN!



KARDEŞ ŞEHİR PRIZREN’E ZİYARET

Bodrum Belediyesi heyeti, Priz-
ren Belediyesi’nin daveti üze-

rine Kosova Prizren’e resmi ziyarette 
bulundu.

Bodrum Belediyesi ve Prizren Be-
lediyesi arasında, 13 Temmuz’da ger-
çekleştirilen Kardeş Şehir Protokolü 
sonrası yapılan davetle Bodrum Bele-
diyesi’nden heyet, Kosova Cumhuriyeti 
Prizren şehrini ziyaret etti.

Ziyarete Bodrum Belediye Başka-
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nı Ahmet Aras’ı temsilen başkan vekili 
Emel Çakaloğlu, belediye meclis üye-
leri Ayşenaz Gültekin Öncel, Yunus As-
lanparçası, Mustafa Çortoğlu, Mustafa 
Coşkun, Numan Cömert, Basın Yayın 
ve Halkla İlişkiler Müdür Vekili Kenan 
Apaydın ve BODTO YK Üyesi - iş insanı 
Gürkan Topan ile iş insanı Cenk Sezgin 
katıldı.  

Prizren’de Belediye Başkanı Shaqir 
Totaj, T.C. Prizren Başkonsolosu Ce-

Engel olma yeter...
Bu yazımı yazana kadar birçok te-

kerlekli sandalyedeki dostumla, arka-
daşımla, abimle, ablamla, kardeşimle 
konuştum. Tek istekleri;

EŞİTLİK…
Neden bilmiyorum ama benim gör-

düğüm kadarıyla toplumumuzun bakış 
açısı çok uç noktalarda.

Ya çok acıyarak bakıyorlar ya hiç 
umursamıyorlar.

Halbuki konuştuğum herkes tek bir 
şey söylüyor biz eşitlik istiyoruz başka-
larına nasıl davranıyorlarsa bize de öyle 
davransınlar başka bir şey istediğimiz 
yok.

Düşünüyorum bu farkındalığı yarat-
mak çok mu zor diye ama gerçekten 

zor değil.
Tekerlekli sandalyeli biri gördüğü-

müz zaman onun halini hatrını sorsak 
acıyarak bakmasak, kendimizden yaşça 
küçük bireylerimizi bilinçlendirsek emi-
nim ki çok daha güzel olacak herşey.

Başka bir örnek gelecek olursak dı-
şarı çıktığımız zaman çoğu mekânda 
rampa engeli ile karşılaşıyoruz bizleri 
düşünmedikleri apaçık ortada.  İç ve dış 
tadilatına o kadar masraf yapan mekân 
sahiplerinin bizce bunları düşünmeleri 
gerekiyor standartlara uygun engelli 
rampası.  

Benim isteğim geceleri gündüzleri 
fark etmeden normal sağlıklı bireyler 
nasıl herhangi bir mekâna gidip oturup 
bir şeyler içebiliyorsa, istediğim engelli 
dostumun da bunları yapabilmesi.  Ar-
tık tekerlekli sandalyeyi bir engelmiş 

lal Doğan ve Prizren Belediyesi Meclis 
Başkanı Antigona Bytyqi, Prizren Be-
lediye Meclisinde bulunan siyasi parti 
temsilcilerinden Ardit Krasniqi, Dafina 
Alishani, Levent Bush (KDTP–Türk Par-
tisi), Haziz Hodaj ve Sead Arifi ile bir 
araya gelindi.

Görüşmelerde Prizren ve Bodrum 
Belediyesi’nin kardeş şehir olmasından 
duyulan memnuniyet ortaya koyulur-
ken gelecek dönemde turizm, ticaret 

ve kültür sanat alanlarında ikili ilişkile-
rin geliştirilmesi yönünde istişarelerde 
bulunuldu. Ayrıca Prizren Belediyesi 
Meclis Başkanı Antigona Bytyqı’den 
belediyenin yönetim yapısı hususun-
da bilgiler alınırken Bodrum’un turizm 
performansı ile ilgili konuşuldu. Prizren 
ve Bodrum kentlerinin turizm açısından 
etkili tanıtımlarının yapılabileceği uy-
gulamalar konusunda da görüş alışve-
rişinde bulunuldu. 

gibi görmeyelim.
Günümüzde engelli nüfusu gitgide 

artmakta bunları engellemek için top-
lumumuzun daha da bilinçlendirmemiz 
gerektiğini düşünüyorum.

Ayrıca bana sorarsanız engel keli-
mesi tekerlekli sandalye veya merdi-
venler değil bana göre engel insanlar 
ve önyargıları.

Engelsiz bir yaşam dileğiyle
Sağlıcakla kalın.

Gurur GÖÇ
Instagram/gururgoc
Twitter/pektoralgerme 
Türkiye Omurilik Felçlileri Derneği 

Bodrum Temsilcisi,
Sosyal Elçi, Yazar



15Eylül 2023 Halikarnas

BODRUM’A İZ BIRAKANLAR

Osmanlı İmparatorluğu’nun en köklü ailelerinin veliahtlığından yazdığı bir 
öykü sonucu sürülmüş olduğu kasabaya hayran kalarak Halikarnas Balıkçısı olma 
yolunda ilerleyen Cevat Şakir Kabaağaçlı, hepimizi içten bir “Merhaba!” ile karşılar 
Bodrum’da.

“Merhaba” kendi ifadesiyle anlam olarak “rahat edin, benden kötülük 
gelmez” demektir. Başka sözcükler yerine aklı bulandırmadan “Merhaba” diyerek 
selamlamıştır Cevat Şakir insanları, doğayı, Bodrum’u.

Cevat Şakir, 13 Nisan 1925’te yazdığı yazı nedeniyle küçük bir balıkçı kasabası 
olan Bodrum’a 3 yıllığına kalebentliğe mahkûm edilir.

Bodrum’la ilk karşılaşmasında denizin engin maviliği, kokusu ve sesi onun 
içinde bir şeylerin uyanmasını sağlar. Bu belki bir hayranlık belki iki sevgilinin uzun 
zaman sonra kavuşması belki de eşsiz iki ruhun karşılaşması gibidir. Yani kader, 
Bodrum’un Halikarnas Balıkçısı’nı, Halikarnas Balıkçısı’nın da Bodrum’u tanımasını 
istemiştir.

Bu sürgünle Cevat Şakir yeni hayatına Bodrum’da “Merhaba!” der ve isim 
olarak da Halikarnas Balıkçısı’nı seçer. Burada yazdığı edebi eserlerinde de bu adı 
kullanır.

Halikarnas Balıkçısı’nın balıkçılığı sözde kalmaz; denizi, denizciliği, koyları 
öğrenir. “Yatağan” adını verdiği tirhandili ile balıkçılık yapar. Balıkçı ile deniz artık 
bir bütün olur.

İlk Mavi Yolculuğu Balıkçı Başlatır
Son yılların en çok talep gören tatili Mavi Yolculuğun temellerini Bodrum’da 

atan kişidir Halikarnas Balıkçısı. Mavi Yolculukta balıkçı ve sanatçı arkadaşları 
bir yandan doğanın eşsiz güzelliklerini keşfeder bir yandan da içsel bir 
yolculuk yaparlar. Bu yolculuklar zamanla gelenek hale gelir. Dünyanın en ünlü 
entelektüelleri, Bodrum’a gelmeye başlar. Böylece Bodrum yöresinin tanıtımı 
gerçekleşir, kente canlılık gelir.

Halikarnas Balıkçısı’nın Bahçıvan Yönü
Denizciliğin yanında Halikarnas Balıkçısı, Bodrum’u güzelleştirmek ve 

geliştirmek için yöreyi verimli bir bahçeye dönüştürür. Balıkçılığın yanında artık 
Bodrum’un bahçıvanı da olmuştur. Yaptığı yağlı boya resimleri satarak kazandığı 
para ile yurt içi ve yurt dışından tohum ve fideler alır. Kente diktiği fide ve 
ektiği tohumlarla Bodrum peyzajına katkıda bulunur. Bodrumun her sokağına, 
caddesine, boş gördüğü her kurak yere çiçek ve ağaç diker.

1936 yılında postane binasının karşısına dev okaliptüsler, belediye binasının 
önüne palmiye ve kaktüsler diker. Bella sombra (güzel gölge) ağacını da miras 
bırakır Bodrum’a.

Balıkçı 1945 yılında çocukların eğitimi sebebiyle Bodrum’dan ayrılmak zorunda 
kalır; Tirhandil ve evini satarak İzmir’e yerleşir. Ancak kalbinde ve aklında hep 
Bodrum’un özlemini taşır.

Balıkçı, 13 Ekim 1973’te İzmir’de hayata gözlerini yumar. Ve isteği üzerine 
Bodrum’a gömülür.

Kendine has bir dille oluşturduğu Bodrum’un insanlarını, denizi, dalgıçları, 
sünger avcılarını konu aldığı eserleri ve kente kazandırmış olduğu ağaç, çiçek ve 
bitkileri ile hafızalarda yaşatılır Balıkçı.

HALİKARNAS BALIKÇISI
CEVAT ŞAKİR KABAAĞAÇLI (1890- 1973)




